

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: 29.09.2025

Tid: 14:15-16:00

Sted: R90

Tilstede: Eirik, Håkon, Juliane, Sondre, Cornelia, Ole Marius, Sigve, Evie, Postkom

Forfall:

[Saksnr.] Sak

Ansvarlig

[1] Godkjenning av dagsorden

Alle

[2] Ris og ros

Alle

- Stor ros for vask av kontoret
- Ros for første øvingsuke med revyen!
- Ris til NumMat prosjekt
- Ros til møtesnacks

[3] Orienteringssaker

Alle

RRT fra stillingene

Leder: NumMat tok lengre tid enn antatt, så blitt en del jobbing med det. Ellers vært diverse mailing frem og tilbake. Skal i møtet med NV-gang-ledere imorgen

Nestleder: Siste uka: kvante 1 er ganske heftig. Søvnmangel. Oppmuntra motivasjon i Tekled. L2L med revyen. Britt

Faddersjef/sekretær: Vært hjemme i helgen og vært på konsert med mamma. Veldig deilig men nå må det bli hardgrind etter styremøte med nummat prosjekt som skal inn i kveld. Gledes til bokskapklipping.

Økonomiansvarlig: Tjoheii jeg har begynt å forberede neste mva-melding. Også snakket med

Bedriftskontakt: hatt første møte - alle undergrupper i bn skal ha oppstart denne uken.

Arrangementssjef: Veldig stressa sjel, trodde ikke det skulle være så mye å gjøre

Koordinator: Intensiv uke med mye gøy. Vannsklie, fuzzsjakk, L2L (i 30 min), turn og Kos. Henger litt bak, men ligger litt foran.

Blestesjef: Vært på (mislykket) årsmøte med En Psykt Vanlig Uke. Dårlig oppmøte førte til at vi ikke kom noen vei, så det blir et nytt møte om noen uker. Pådratt meg en slags kneskade i løpet av helgen. Sportskom har fått instagram!

To-do fra sist

Revy om SKE dato

Revyen er informert om datoen for SKE og den skal passe bra i forhold til det revyen har planlagt.

Ordstyrer SKE

Skal fikses nå som det er ok med SKE dato. Eirik fikser

Test av blesteplattformer

Diskuteres senere som en egen sak.

Slack Pro for ideelle organisasjoner

Revyen er informert om at det er noe de potensielt også kan ha rett på.

Ole Marius har sendt melding til Slack for å sjekke om nabla admin kan ha Slack Pro. Han fikk svar under styremøtet, så det er en prosess som kommer på løpende bånd.

Slack kanaler man automatisk blir lagt til i (Nablaslack)

Diskuteres senere som en egen sak

Nabla oppslagstavle stripa

Cornelia er godt i gang med å fikse opp oppslagstavlen på stripa. I den sammenheng spurte hun om noen undergrupper hadde noen bilder som kan henges opp der. Her har det vært lite respons, så det blir i stor grad bilder fra Arrkom og Nablas flytende fysikere.

Organisering av sportslige undergrupper

Leder av sportskom kommer til workshop etterpå for å starte tankeprosessen om en ny organisering.

Valg av Tidtaker

Ole Marius

[4] Saker

Alle

Ny dato søknad samarbeidsforum

Eirik[1]

Det var beskrevet feil dato fra Samarbeidsforum om frist før å søke midler. Den nye datoen man må forholde seg til er 12. oktober. Ole Marius informerer uglene om dette på nabla admin

Bokskapklipping

Eirik[3]

Andre varslingsmail om bokskapklipping er sendt ut. Dermed kan styret henge opp klippemeldinger på skapene som har lås, men som står som ledige. Dette skjer i etterkant av styremøtet. Dette medfører at styret kan begynne å klippe uregistrerte skap fra neste mandag.

Informasjonskanal

Evie[10]

Det har kommet inn rundt ti nye svar siden forrige diskusjon om kommunikasjonsplattform for Nabla. Det er nå tre hovedforslag som vurderes: å fortsette på Facebook, eller bytte til Slack eller Discord.

Flere ønsker at mer kommunikasjon skal flyttes til Nabla.no, men styret er enige om at dette ikke kan være eneste løsning.

Slack og Discord ble sammenlignet: Slack oppfattes som mer profesjonell, men krever betaling for å få en fullstendig plattform der feks meldinger ikke blir slettet etter 30 dager. Discord fungerer teknisk sett bra, har ingen begrensning på antall medlemmer og gir varslinger, men forbindes ofte med gaming og kan dermed ha lavere terskel for bruk blant nye studenter.w

Til styremøtet fikk enkelte styremedlemmer i oppgave å undersøke forslag til informasjonskanaler som er kommet inn.

Mattermost (presentert av Sigve) er i praksis en selvhostet versjon av Slack, men kan være sårbar dersom serveren krasjer.

Mastodon (presentert av Håkon) ble beskrevet som en annonsefri og personvernsikker plattform, lik Twitter, men med færre funksjoner relevant for Nabla.

Reddit (presentert av Cornelia) ble raskt avvist som uaktuelt, da det oppleves forvirrende og lite egnet til intern kommunikasjon.

Det kom også fram at Nabla allerede har en inaktiv Discord-server. Styret mener Discord kan være et realistisk alternativ, men påpeker at et eventuelt bytte vil kreve en betydelig omstilling. Mange medlemmer har fortsatt Facebook og bruker det aktivt, mens Discord for mange er uvanlig og det kan bli et problem at enkelte slår av varslinger på Discord da det er en plattform de ikke bruker. Det ble også bemerket at nye studenter sannsynligvis allerede har Facebook, men ikke nødvendigvis Discord.

Et mulig forslag er at styret først tester Discord internt for å vurdere hvordan det fungerer i praksis, før man eventuelt åpner for bruk i hele Nabla. En annen idé er å gjennomføre en meningsmåling blant medlemmene om hvorvidt de ønsker å bli på Facebook eller bytte til Discord. Dersom flertallet ønsker å bli, vil det spare mye arbeid.

Styret ønsker å unngå for mange alternativer – valget bør stå mellom reelle kandidater. Det ble også understreket at et eventuelt plattformskifte ikke bør skje midt i semesteret, men heller forberedes for neste styre.

Til slutt ble det påpekt at en eventuell meningsmåling ikke bør gjennomføres på Facebook, men sendes ut via e-post til alle medlemmer. En e-post med informasjon og valg av plattform skal derfor utformes og sendes ut senere.

Målsetting for resten av styreperioden

Håkon[10]

Som ferske styremedlemmer satte styret seg flere mål for perioden. De fleste av disse er nå gjennomført, men det var ikke nødvendigvis de største målene som ble satt. Det diskuteres derfor om det er noe mer man ønsker å gjennomføre mens man sitter i styret. Styret kommer fram til at de skal være enda bedre på å finne på ting internt også, og kommer fram til en rullering hvor man bytter på å ha ansvar for sosialt. Dette er også viktig for at andre skal ønske å stille til styret senere.

Styret ønsker også på generell basis å forbedre SKE og gjøre det mer attraktivt å delta på. Styret burde også se på muligheter for sponning i sammenheng med SKE.

Det poengteres også at økonomi burde undersøkes nærmere. Blant annet hva gevinst på aksjer evt skal brukes på og hvor bra avkastning vi har på pengene våre nå. Det er også aktuelt å se på mulighetene for en ny inntektskilde. Et samarbeid med Tekna diskuteres her som aktuelt.

En ny vifte på kontoret var veldig fint, men det kan også være aktuelt med videre oppgraderinger av kontoret.

Styret er også enige om at de er nødt til å vurdere styrestillinger fram mot SKE. For å finne ut om de ønsker å endre på den nåværende styrestrukturen eller om den fungerer fint som den er.

Nettsiden til Nabla er også utdatert relativt mange steder. Det er kanskje aktuelt å se på å oppdatere utdaterte deler av nettsiden.

Sette dato for siste styremøte før eksamensperioden

Håkon[2]

Styret blir enig om at siste styremøte for høstsemesteret er 10. november.

NV-leder-møte

Håkon[5]

Håkon skal i morgen på møte med linjelederene i NV-gangen møter, og lurte derfor på om styret kommer på noe han skal ta opp der. Styret blir enig om at det er aktuelt å ta opp:

- Forslag om at linjeforeningene i NV-gangen kan male dørene sine.
- Overskudd t-skjorter samarbeid.
- Muligheten for å arrangere en NV -gangen stafett
- Hvis noen spør om en kiosk deal på tvers av NV gangen blir det ikke noe av. Omega verksted er for bra.

Slack kanaler

Håkon[5]

Siden forrige møte har Håkon funnet ut av hvilke kanaler man automatisk blir lagt til i når man blir med i Nabla Slacken. Dette er general og random.

Dette var ikke nødvendigvis så mye, styret diskuterer derfor hvilke kanaler man automatisk skal bli lagt til i. De blir enige om følgende:

Kontoret, General, random, møteagenda til styret, itv-forum, SKE,

Styret diskuterer også muligheten til at slackboten kan sende en melding til nye medlemmer om hvilke kanaler de kan delta i. Det burde også være en beskrivelse om hvordan man kan bli med kanaler da dette kan være litt forvirrende.

[5] Eventuelt

Alle

Salg av gammelt Nabla- merch

Styret diskuterte om det bør selges ut gammelt jubileum-merch. Dersom dette skal gjennomføres, må det informeres om i god tid, helst med et eget innlegg samme uke som salget finner sted. Dersom det ikke er store mengder varer igjen – for eksempel bare noen få glass – kan salget kombineres med andre arrangementer eller varer. Det ble også nevnt at Maxwell-t-skjortene fra første utgave fortsatt ikke er betalt for, og at det er syv stykk igjen i størrelse small, i en turkisaktig farge.

Admin brukere

Det er ikke mange undergrupper som har sagt ifra om hvor mange admin brukere de trenger.

[6] Fremover

Alle

- Uka middag
- Joulekort

[7] Kritikk av møtet**Alle**

- Vi gikk over tid flere ganger
- Styret er flinke

[8] Workshop !**Alle**